

Contents

Engineering

Frolova E.A., Sokolova E.V. Model for the Quality Assessment Process of the Research Support System	5
--	---

Architecture and Construction

Dyachkova O.N. Framework of Technology for Consumption of Natural Resources in Urbanized Territory.....	12
Smirnov A.A. The Evolution of Museum Space in the 20th century	16

Economic Sciences

Adio Durotola Michael Islamic Banking in Russia and Nigeria for Development	27
Anshina M.L. Refinement of the SOA Reference Model in Accordance with the Agreement-Driven Service Architecture	33
Mamedova E.F., Yankina I.A. The Algorithm of Bank's Operational Risk Management in the Context of Digital Transformation	41

Содержание

Машиностроение

Фролова Е.А., Соколова Е.В. Модель процесса оценки качества системы поддержки научно-исследовательской деятельности.....	5
---	---

Архитектура и строительство

Дьячкова О.Н. Структура и состав технологии потребления природного ресурса на урбанизированной территории	12
Смирнов А.А. Эволюция музейного пространства XX в.....	16

Экономические науки

Адио Дуротола Майкл Потенциал развития исламского банкинга в России и Нигерии	27
Аншина М.Л. Уточнение референсной модели SOA в соответствии с моделью сервисной архитектуры, управляемой соглашениями	33
Мамедова Э.Ф., Янкина И.А. Алгоритм управления операционным риском для банков в условиях цифровой трансформации.....	41